
           
 

GRUNDEJERFORENINGEN BLANGSTEDGÅRD 
 
Møde i Grundejerforeningens bestyrelse den 2. november 
 
 
Til stede: Lars Rahbek, Kaj Bager, Kenneth Hansen, Mogens Gotfredsen, Jesper Wittchen og Merete Schultz 
(ref.) 
 
 
Dagsorden:  
 
1. Nyt fra formanden 
Fibernet status: infomøde afholdt i uge 43 med flot fremmøde, primært andelshavere og parcelhusejere. 
Etablering påbegyndes sandsynligvis primo 2022. 
 
Website: Lars undersøger muligheder vedr. fortsat drift af blangstedgaard.dk, herunder offentliggørelse af 
referater fra møder i grundejerforeningen. 
 
Kloak parcelhuse. Punktet udsættes og genoptages hvis der opstår problemer igen. Kommunen er blevet gjort 
opmærksom på problem med kloak ved torvet. 
 
2. Kassereren 
Forstadspuljen er søgt til diverse tiltag i området. I alt søgt for 250.000,- men det er usikkert hvor meget – om 
noget overhovedet – vi får.  
 
Manglende respons fra kommunen vedr. mangel på p-pladser og problemer med parkering ifb. med 
morgenaflevering i Børnehaven. Kaj rykker for svar. 
 
Økonomien ser fornuftig ud, inkl. økonomi til projekter i de grønne områder. 
 
3. Grønne områder 
 
Aftale med Hede Danmark er igangsat. Firmaet fremsender tilbud, med både projektbeskrivelse og pris, inden 
beslutning om igangsættelse af arbejdet træffes. Ønske om at delelementer af arbejdet igangsættes i 
indeværende budgetår.  
 
 
4. Aktiviteter 
Juletræ opsættes lørdag d. 27. november kl. 10.00 og tændes d. 28. november. Kaj bestiller fem kabelkanaler 
og Lars bestiller juletræ.  
 
5. Evt 
Næste møde afholdes når planer fra Hede Danmark ankommer. 
 
 


